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OSNOVNA ŠKOLA VLADIMIRA NAZORA  

JORDANOVAC 23, ZAGREB 

 

KLASA: 003-06/23-02/02 

URBROJ: 251-149-23-2 

Zagreb, 02. ožujka 2023. godine 

 

ZAPISNIK 

 

s 20. sjednice Školskog odbora održane u četvrtak, 02. ožujka 2023. s početkom u 17:00 sati u 

prostorijama škole. 

 

Nazočni: Dijana Lučić, predsjednica Školskog odbora, ravnatelj mr. Ivica Brkić, Sanja 

Margetić, Željko Nakić, Darko Svirač, Alojzije Janković, Stipe Pavičić i Sanja Pušelja, tajnica 

škole kao zapisničar. 

Svoj izostanak opravdala je članica Ivana Čić.  

Predsjednica školskog odbora Dijana Lučić pozdravlja sve prisutne i otvara 20. sjednicu 

Školskog odbora te čita 

D n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje zapisnika s 19. sjednice Školskog odbora 

2. Prethodne suglasnosti ravnatelju na zapošljavanje  

3. Prijedlog Odluke za pokretanje prekršajnog postupka glede dugotrajnog neopravdanog 

nepohađanja nastave 

4. Razno  

Predsjednica Školskog odbora predlaže izmijenjeni i prošireni dnevni red, tako da se pod 

točkom 4. dnevnog reda umjesto ''razno'', uvrsti točka pod nazivom ''izmjena Školskog 

kurikuluma'', te točka 5. razno. Svi prisutni članovi Školskog odbora jednoglasno su 

usvojili izmijenjeni i prošireni Dnevni red.  

Ad. 1. 

Svi prisutni članovi su jednoglasno prihvatili zapisnik s 19. sjednice Školskog odbora. 

Ad. 2. 

Druga točka dnevnog reda odnosi se na prethodne suglasnosti ravnatelju na zapošljavanje. 

Predsjednica Školskog odbora prepušta riječ ravnatelju. Ravnatelj pozdravlja sve prisutne 

članove školskog odbora i upoznaje članove o tome da je škola raspisala šest javnih natječaja 

za zapošljavanje te ishodila prije raspisivanja natječaja suglasnosti od Grada Zagreba. Radi se 

o zapošljavanjima na određeno vrijeme, a samo je jedan natječaj raspisan za zapošljavanje na 

neodređeno vrijeme. Ravnatelj ukratko o svakom pojedinačnom natječaju predstavlja podatke 

o broju prijavljenih kandidata, te broju kandidata koji su se odazvali na testiranja. Ravnatelj 

traži suglasnost za zapošljavanje Draženović Klare, za radno mjesto učiteljice kemije i  

biologije, na određeno, puno radno vrijeme. Svi prisutni članovi su jednoglasno dali 

prethodnu suglasnost ravnatelju na zapošljavanje Draženović Klare. Drugu suglasnost za 

zapošljavanje, ravnatelj traži za zapošljavanje Nikoline Radišić Recher, za radno mjesto 

učiteljice engleskog jezika, na određeno, puno radno vrijeme. Svi prisutni članovi su 

jednoglasno dali prethodnu suglasnost ravnatelju na zapošljavanje Nikoline Radišić Recher. 

Treću suglasnost za zapošljavanje, ravnatelj traži za Josipu Topić, za radno mjesto učiteljice 

razredne nastave, na određeno, puno radno vrijeme. Svi prisutni članovi su jednoglasno dali 
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prethodnu suglasnost ravnatelju na zapošljavanje Josipe Topić. Nadalje, ravnatelj traži 

suglasnost za zapošljavanje Balog Rafaele, za radno mjesto stručnog suradnika-socijalni 

pedagog, na neodređeno, puno radno vrijeme. Svi prisutni članovi su jednoglasno dali 

prethodnu suglasnost ravnatelju na zapošljavanje Balog Rafaele. Ravnatelj upoznaje 

članove školskog odbora o odluci Povjerenstva za vrednovanje kandidata prijavljenih na 

natječaj za radno mjesto domara, da će se isti natječaj poništiti zbog toga što jedini kandidat ne 

udovoljava minimalnim uvjetima natječaja. Na kraju, ravnatelj navodi da za natječaj na radno 

mjesto učitelja matematike nije bilo prijava kandidata, ali da će škola ponovno raspisati natječaj 

jer se radi o iznimno važnom predmetu u školi. Isto tako navodi da će nepokrivenu satnicu do 

daljnjega podijeliti između preostale dvije učiteljice matematike na školi I to na način da će 

one raditi u prekovremenom radu. Sve dok se netko ne zaposli po natječaju. Na taj način se 

učenicima osigurava kontinuitet u usvajanju ovoga predmeta. 

 

Ad. 3. 

Predsjednica školskog odbora čita treću točku dnevnog reda koja se odnosi na Prijedlog Odluke 

za pokretanje prekršajnog postupka glede dugotrajnog neopravdanog nepohađanja nastave te 

prepušta riječ ravnatelju. Ravnatelj upoznaje članove školskog odbora, o situaciji vezanoj uz 

učenicu iz 8. razreda koja ne pohađa nastavu već pola godine 

 

Ad. 4. 

Četvrta točka dnevnog reda odnosi se na Izmjenu Školskog kurikuluma. Ravnatelj prepušta 

riječ članu školskog odbora Nakić Željku. Gospodin Nakić, traži izmjenu Školskog 

kurikuluma, jer roditelji i učenici sedmog razreda žele ove godine u devetom mjesecu ići na 

maturalac, a ne u osmom razredu, kako je to predviđeno Školskim kurikulumom. 

Svi prisutni članovi su jednoglasno prihvatili izmjenu I dopunu Školskog kurikuluma za 

školsku godinu 2022./2023.  

 

Ad. 5. 

 

Gospođa Predsjednica zahvaljuje se prisutnima te u 18:05 sati zaključuje 20. sjednicu Školskog 

odbora. 

 Zapisničar                                                                        Predsjednica Školskog odbora 

 

 

 

 

__________________     _________________________  

Sanja Pušelja, mag.iur.                                                       Dijana Lučić, uč. 

 

 

 


